



شركة شل العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع
Shell Oman Marketing Company SAOG

24 June 2026

24 يونيو 2026

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Supplying fuel, construction & maintenance
a number of fuel stations**

**الموضوع: توريد وقود وإنشاء وصيانة عدد من محطات
الوقود**

Shell Oman Marketing Company SAOG (Shell Oman) is pleased to inform the Financial Services Authority, shareholders, and investors that it has received a letter of award from a government entity.

تود شركة شل العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع (شل عُمان) أن تعلن لكل من هيئة الخدمات المالية والمساهمين والمستثمرين عن استلامها خطاب إقرار الترسية من قبل جهة حكومية.

Shell Oman, under the award, will provide integrated fuel supply solutions along with services for the construction and maintenance of a number of fuel stations at several of its locations, with a total contract value of OMR 27,263,264.94 (twenty-seven million, two hundred and sixty-three thousand, two hundred and sixty-four Omani Rials and ninety-four baisas). The contract duration extends from 1 July 2026 until 30 June 2031.

وبموجب هذا الإسناد، ستقوم شل عُمان بتقديم حلول متكاملة لتوريد الوقود وخدمات إنشاء وصيانة عدد من محطات الوقود في عدد من المواقع الخاصة بها و بقيمة قدرها 27,263,264.94 ر.ع (سبعة وعشرون مليوناً ومئتان وثلاثة وستون ألفاً ومئتان وأربعة وستون ريالاً عمانيّاً وأربعة وتسعون ببسة). وتمتد مدة الترسية من تاريخ 1 يوليو 2026 وحتى 30 يونيو 2031.

This award reflects Shell Oman's operational capabilities and continued trust placed in it by key national stakeholders exhibiting its commitment to Oman's economic growth and in line with Oman Vision 2040.

وتعكس هذه الترسية قدرات شل عُمان التشغيلية، والثقة المستمرة التي تحظى بها من قبل الشركاء المعنيين، كما تؤكد التزام الشركة بدعم النمو الاقتصادي للسلطنة بما يتماشى مع رؤية عُمان 2040.

Sincerely,

Dr. Mohammed Al Balushi
Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي

Head Office

P.O. Box 38, Mina Al-Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No 1/57123/0

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

المكتب الرئيسي

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، ص.ب. رقم: 1/57123/0
مكتب صلالة

ص.ب. 3، الرمز البريدي 112، سلطنة عمان